
Iltakoulu ry
Hallituksen kokous 10/2024

PÖYTÄKIRJA

Aika Keskiviikko 7.8.2024 klo 17
Paikka Zoom-puhelu (etänä)

Läsnä Anni Ketola, puheenjohtaja
Roosa Pajunen, sihteeri
Veera Vikman
Kaisla Kurki
Vertti Alamännistö
Lassi-Olavi Mäkinen
Meeri Vehmersuo
Nette Länsipuro
Selma Vadén
Saila Jussila saapui 18.03

1. Kokouksen avaaminen

Kokous avattiin ajassa 17.04.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Selma Vadén ja Vertti Alamännistö.

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin kokouksen esityslista sellaisenaan.



5. Ilmoitusasiat ja posti

Ei ilmoitusasioita tai postia.

6. Talous

a) Taloustilanne

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä on rahaa 39 228,86 euroa.

b) Laskut ja korvaukset

Ei käsiteltäviä laskuja tai kulukorvauksia.

7. Sähköiset päätökset

a) Ella Rajavaara ehdotti 6.5.2024, että varataan Hatanpään soutupaviljonki Iltakoulun
marrasjuhlia varten hintaan 700 euroa. Kulut menevät marrasjuhlien budjetista. Ehdotus
hyväksyttiin.

b) Anni Hasu ehdotti 10.5.2024, että maksetaan Staabi ry:lle 125 euroa vappumökin
jatkojen lovelipuista. Kulut menevät omien tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen
myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

c) Anni Hasu ehdotti 10.5.2024, että maksetaan ska-ravintolat oy:lle 35 euroa Kaijakan
tilavuokrasta ruotsinlaivasimulaation bingoa varten. Kulut menevät tapahtumien
budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

d) Anni Hasu ehdotti 21.5.2024, että maksetaan Lassi-Olavi Mäkiselle 230,66 euroa
vappusitsien juomista. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen
myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

e) Anni Hasu ehdotti 22.5.2024, että maksetaan Tampereen Soutukeskuksen Tukisäätiölle
700 euroa soutupaviljongin vuokrasta marrasjuhlia varten. Kulut menevät marrasjuhlien
budjetista ja katetaan lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.

f) Anni Hasu ehdotti 6.6.2024, että maksetaan Visma amplio oy:lle 12,80€ verkkolaskujen
lähetyksistä. Kulut menevät rahoitusmenojen budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.



g) Saila Jussila ehdotti 17.7.2024, että varataan Hämeenkyrön VPK mökki fuksimökkiä
varten hintaan 120 euroa. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan
lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

h) Veera Vikman ehdotti 6.8.2024, että käytetään 22,67 euroa tutorpiknikin tarjoiluihin.
Kulut menevät tutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

8. Palaute hallitukselle

Hallitus ei ole kesän aikana saanut palautetta.

9. Tulevat tapahtumat

a) Hiiriviikot

I. Epävirallinen tutustumisilta 15.8.

Järjestetään DAM:ssa. Tapahtuman suunnittelut hyvällä mallilla.

II. Virallinen tutustumisilta 17.8.

Tapahtuma järjestetään Pii-klubilla. Fukseille tapahtuma alkaa klo 18 ja muut

iltakoululaiset ovat tervetulleita klo 20 eteenpäin. Jatkopaikkaa ei ole vielä

lyöty lukkoon.

III. Lautapeli-ilta 19.8.

Järjestetään Oasiksessa yliopistolla klo 17. Tapahtuma on alkoholiton.

IV. Amazing Race 20.8.

Tapahtuman suunnittelut hyvällä mallilla. Tapahtuma järjestetään samalla

periaattella kuin aiempina vuosina. Jatkopaikaksi kyselty toistaiseksi

Kaijakkaa. Tapahtumassa myös hallituksen järjestämä rasti. Tapahtumasta



kerätään mahdollisesti tapahtumamaksu osallistujilta palkintojen kattamiseksi.

V. IK x Robo kampuksilla 21.8.

Tapahtumaa on suunniteltu Robon fuksivastaavan kanssa. Tapahtuma

järjestetään samalla periaatteella kuin viime vuonna. Tapahtumassa kierretään

sekä keskustan että Hervannan kampukset.

VI. Harkka-appro 22.8.

Tapahtuman järjestely on aloitettu ja hyvällä mallilla. Tapahtumalla on myös

hallituksen oma rasti. Tapahtuman jatkot järjestetään Kolmioilla.

VII. Liikuntatapahtuma 26.8.

Tapahtuma järjestetään Sorsapuistossa. Alustavasti tarkoituksena olisi pelata

lapsuudesta tuttuja pihapelejä. Tapahtuman suunnittelu on aloitettu.

VIII. IK <3 International 27.8.

Tapahtumasta ei kirjattavaa.

IX. TREY fuksisuunnistus 28.8.

Tapahtuman järjestää TREY ja sitä markkinoidaan fukseille.

X. Challenge Accepted 29.8.

Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla. Jatkot järjestetään Heidi’s Bier

Barissa. Tapahtuma järjestetään samalla periaatteella kuin aiempina vuosina ja

tapahtuma alkaa klo 16.30. Tapahtumasta peritään mahdollisesti pieni



osallistumismaksu.

XI. Maisterisauna 31.8.

Tapahtuma järjestetään Rauhaniemen kansankylpylässä. Tapahtuma on

tarkoitettu maisterifukseille ja muille maisteriopiskelijoille.

XII. Fuksimökki 5.9.

Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. Kuljetukset hoidetaan Henen kautta.

Jatkot järjestetään Haalaribileissä ja tapahtumaan osallistuville järjestetään oma

erillinen lipunmyynti jatkoille.

XIII. IK x Cortex fuksiolympialaiset 19.9.

Tapahtuma on suunniteltu ja tapahtuma järjestetään Liisanpuistossa.

Tapahtuman jatkot järjestetään Love-bileissä Heidi’s Bier Barissa.

XIV. Maistereiden huurteinen seikkailu 21.9.

Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. Tapahtuma on suunnattu maisterifukseille

ja muille maisteriopiskelijoille.

XV. Fuksisitsit 3.10.

Tapahtuma järjestetään Messukylän työväentalossa. Tapahtuman suunnittelua

käynnistellään lähempänä tapahtumaa. Anni ja Kia toimivat toastmastereina.

Hiiriviikkojen haalarimerkkien tilanne täytyy tarkastaa ennen sitsejä ja niitä

täytyy tilata tarvittaessa lisää hyvissä ajoin.



b) Syyslove 19.9

Syysloven liput tulevat alustavasti myyntiin 5.9. Tapahtuman suhteen kaikki ok.

c) DDR-sitsit 26.9.

Tapahtuman suunnittelu on aloitettu. Tapahtumapaikka on vielä hakusessa, mutta
varataan pian. Tapahtuma järjestetään ensisijaisesti kaikille muille Iltakoulun
jäsenille paitsi fukseille.

d) IA x IK x Dominus -sitsit 31.10.

Tapahtuma järjestetään Messukylän työväentalolla yhteistyössä Interaktion ja
Dominuksen kanssa. Tapahtuman suunnittelu on aloitettu.

e) POP-päivät 25.–27.10.

POP-päivät järjestetään tänä vuonna Rovaniemellä. Tapahtumasta ei olla saatu vielä
muuta infoa. Helsinkiläisen Valta ry:n kanssa on alustavasti pohdittu, että liikuttaisiin
yhdessä Rovaniemen suuntaan heidän kanssaan.

f) Pikkujoulut

Fuksien järjestämiä pikkujouluja varten olisi tarkoitus varata tila jo etukäteen tilan
saamisen varmistamiseksi. Tapahtumapaikkoja kysytään alustavasti päivämäärälle
12.12., jolloin järjestetään myös Kolmiot.

Bommarireivien alustava päivämäärä 17.9. Bommarireiveihin liittyen on tarkoitus
kokoustaa 12.8. lisää.

Ruotsin ekskursio järjestetään 5.-7.11.

Saila Jussila Saapui kokoukseen ajassa 18.03



10. Tutorointi ja yhdenvertaisuus

a) Laulukirja

Laulukirjasta on pyydetty painotarjoukset. Laulukirja on hyvällä mallilla.

Tutorien kanssa järjestetään tapaaminen ensi viikolla. Tulossa on myös TREYn
järjestämä tutorien ilta. Torstaina 15.8. ensimmäinen tapahtuma ja torstaiaamuna
tapaaminen Hanna Peevon ja tuutorien kanssa. Tapahtumia on alettu julkaisemaan
Facebookiin.

Keskusteltiin tapahtumien julkaisemisesta nettisivuilla sekä tutorien ja fuksien yhteisistä
ryhmistä ja tiedotuskanavista.

Fuksipassia on alettu kasaamaan. Fuksikirje on viimeistelyä vaille valmis ja Kide.appissa
tehtävää lipunmyyntiä suunnitellaan.

11. Liikunta ja hyvinvointi

Liikuntavuorot haettu ensi lukuvuodelle ja SportUni on myöntänyt seuraavat vuorot:

- Iltakoulu keskiviikkoisin 19.30-20.30
- Iltakoulu, Staabi, Interaktio, Patina ja SOS aika muuttuu keskiviikolle 17-18.30
- MAB keskiviikkoisin 16-17

Alkusyksynä järjestetään mahdollisesti ulkoliikuntatapahtuma, jos säät pysyvät hyvinä.

12. Varainhankinta

Heidi's Bier Barin kanssa sovittu yhteistyösopimus vuodeksi.

Haalarit näyttää hyvältä, vielä muutamia sponsseja mahtuu.

13. Työelämä ja alumni

YKA:an on oltu yhteydessä liittyen syksyn yhteistapahtumiin.

LinkedIn-paja järjestetään mahdollisesti syksyllä.

Syksyllä alustavasti tiedossa työelämäekskursio Tampereelle. Pirkanmaan ja Tampereen
EU-toimistolle, Pirkanmaan käräjäoikeus ja Pirkanmaan maahanmuuttoviraston



aluetoimisto tai Pirkanmaan puolustusvoimien aluetoimisto. Ehdotuksia muistakin
kohteista otetaan vastaan.

14. Koulutuspolitiikka

Seuraava johtoryhmän kokous järjestetään 13.8. klo 13. Koulutuspoliittinen vastaava ei
pääse osallistumaan kokoukseen, joten puheenjohtaja Anni osallistuu kokoukseen Kian
puolesta.

Fukseille alustavasti suunnitteilla järjestää How to (T)uni -tapahtuma. Tapahtumassa olisi
tarkoitus opastaa fukseja kurssitöistä ja muista yliopiston käytännönasioista.

15. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys

Ei käsiteltäviä asioita.

16. Viestintä ja sosiaalipolitiikka

Viikkotiedote ja koottua tiedotusta palaa kesätauolta ensi viikolla.

Fuksianti julkaistaan viimeistään ensi viikolla.

17. Kulttuuri ja ympäristö

Neulontakerhon tapaaminen järjestetään syyskuussa. Alustava päivämäärä 10.9.

Bussirundin suunnittelu alkaa pikkuhiljaa. Alustavasti järjestetään lokakuussa.

Uusi kulttuurikatsaus julkaistaan syyskuun alussa.

Megazone-tapahtuma järjestetään alustavasti syksyllä yhteistyössä liikuntavastaavan
kanssa.

18. Marrasjuhlat

Marrasjuhlille on tapahtumapaikka varattuna. Marrasjuhliin liittyen suunnittelupalaveri
tulossa lähitulevaisuudessa.



19. Ainejärjestötila

a) Aj-tilatoimihenkilön valinta

Peppi Sahlberg on hakenut eroa ainejärjestötilatoimihenkilön tehtävästä. Hallitus
myöntää eron Sahlbergille.

Tehtävä pyritään täyttämään alkusyksystä, ja haku avataan huomenna torstaina
8.8. Haku päättyy sunnuntaina 18.8.

b) Muutto

Iltakoulun ainejärjestötila muuttaa Pinni B:stä Päätaloon tilaan A027. Tarkka
muuttopäivä ei ole vielä tiedossa, mutta muutto tapahtunee seuraavan 2–3 viikon
aikana. Hallituksesta Roosa on käynyt katsomassa uutta tilaa ja olemme TREYn
kautta saaneet tarpeellista tietoa liittyen tilaan ja muuttoon.

Uuden ainejärjestötilan viereen muuttaa Staabi. Alustavasti ajatuksena olisi
järjestää yhteiset tuparit Staabin kanssa uusissa ainejärjestötiloissa muuton
jälkeen.

Iltakoulun hallitus haluaisi järjestää myös tuparit tai muun vastaaavan tapahtuman
politiikan tutkimuksen henkilökunnalle uudessa ainejärjestötilassa
syyslukukauden aikana.

Siirrytään kokoustauolle klo 19.20.

Palataan kokoustauolta klo 19.28.

20. Uusien jäsenten hyväksyminen

Iltakoulun jäsenyyttä on hakenut kolme henkilöä. Hyväksyttiin kolme uutta jäsentä.

21. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Syyskokouksen päivämäärä olisi hyvä lyödä lukkoon piakkoin. Asiakirjojen valmistelu
syyskokousta varten tulee aloittaa myös tarpeeksi aikaisin.



22. Muut esille tulevat asiat

Toinen kvartaalikatsaus on mahdollisesti edessä. Asiaa pohtii vielä puheenjohtaja ja
rahastonhoitaja. Toiselle kvartaalikatsaukselle ei välttämättä ole tarvetta, sillä toinen
kvartaali osui kesälle.

23. Seuraavan kokouksen ajankohta

Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin. Sovittiin hallituksen kesken, että
ainakin ensimmäisen periodin ajan kokeillaan kiinteää kokousaikaa. Tavoitteena olisi
kokoustaa tiettynä ajankohtana kahden viikon välein koko syyslukukauden ajan.

24. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 19.34.

________________________________ ________________________________

Anni Ketola, puheenjohtaja Roosa Pajunen, sihteeri 

________________________________ ________________________________

Selma Vadén, pöytäkirjantarkastaja Vertti Alamännistö, pöytäkirjantarkastaja


